
Beste aanwezigen hier in de raadszaal en via de live stream thuis. 

Mijn naam is Jeroen de Vries en ik ben voorzitter van de Monitor Kerngroep G1000. 

Beste commissieleden, 

Op donderdag 11 januari heeft u besloten het agendapunt voor het beschikbaar stellen van een 
aanvullend krediet voor de bouw van een parkeergarage van de agenda van de commissie AZ te 
halen. Het gaat hierbij om de realisatie van 350 parkeerplaatsen op het Burgemeester Kuperusplein. 
Ik heb tijdens genoemde vergadering nog wel mondeling in mogen spreken. Op 4 januari van dit jaar 
hebben wij al, zowel naar de raad als het college, schriftelijk gereageerd. Onze brief is bij de stukken 
gevoegd.  

Wij zijn nu, bijna 5 jaar (mei 2019) na vaststelling van het Burgerbesluit, in een belangrijke fase 
gekomen. Er ligt nu een aangepast raadsvoorstel en in aansluiting op onze schriftelijk reactie en 
mondelinge toelichting van eerder dit jaar, wil ik het volgende aan u meegeven.  

In de Nieuwsbrief Programma Centrum Heerenveen is vermeld dat in april het VO voor Gebiedsdeal 
A, de zogenoemde winkel 8, in het college wordt besproken en het definitief ontwerp dan wordt 
vastgesteld. Voor deze herinrichting zijn financiële middelen beschikbaar en de uitvoering kan 
vervolgens beginnen. In dit plan is de wens uit het Burgerbesluit om het centrum te vergroenen 
reeds duidelijk zichtbaar verwerkt.  

De wens om het centrum van Heerenveen in de volle breedte te vergroenen is een belangrijk thema 
in het burgerbesluit. De Werkplaats Groen heeft niet voor niets als motto gekozen ‘Van GROEI - kern 
naar GROEN - kern.  Het centrum wordt door vergroening aantrekkelijker en attractiever voor 
bewoners en bezoekers. Met het inzetten van de vergroening wordt ook bijgedragen aan de 
noodzakelijke klimaatadaptatie.  

In het Burgerbesluit zijn vanuit dit thema (vergroenen) meerdere maatregelen voorgesteld 
waaronder het vergroenen van de pleinen. Ik benoem ze nog even: het vergroenen van het 
Burgemeester Kuperusplein, het vergroenen en inrichten van het Ernst van Harenplein tot 
cultuurpark en het vergroenen van het Gashoudersplein. Dit zijn belangrijke pijlers van het 
Burgerbesluit.   

Een essentieel onderdeel voor het realiseren van deze maatregelen is de bouw van een  2–laags 
ondergrondse parkeergarage op het Burgemeester Kuperusplein. Als de bouw hiervan niet doorgaat, 
kunnen de hiervoor genoemde maatregelen (vergroenen van de pleinen) ook niet doorgaan, omdat 
dan niet voorzien wordt in de groeiende parkeerbehoefte. De parkeerbehoefte ontstaat enerzijds 
door het verlies aan parkeerplaatsen door vergroening en herinrichting en anderzijds door de 
toename van woningen in het centrum. Kortom de aanleg van de parkeergarage is van 
doorslaggevende betekenis voor het slagen van het burgerbesluit. 

Tot slot. In gesprek gaan met de inwoners, en op basis daarvan besluiten nemen, betekent echter 
ook dat die plannen uitgevoerd worden. Het vertrouwen van de inwoners in de politiek is daar mee 
gebaat.  
 
Daarom nogmaals onze dringende oproep het ’Aanvullend krediet Parkeergarage Burgemeester 
Kuperusplein’, in de raadsvergadering van donderdag 25 april as., beschikbaar te stellen. 
 
Dank voor de mogelijkheid die ons als Kerngroep is geboden om in te spreken!    
 


